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Närvarande  

Hedersmedlemmar Ritva Bergmyr, Robert Feldt och Lis-Lotte Andersson samt ca 15 medlemmar 

 

1 Mötet öppnas 

Mattias Widenstjerna förklarade mötet öppnat och hälsade de närvarande välkomna.  

 

2. Godkännande av dagordning  

Godkändes. 

 

3. Godkännande av kallelse  

Godkändes. 

 
4. Val av justeringsmän   

Lis-Lotte Andersson och Estellle Palmquist  

 

5. Godkännande av tidigare mötesprotokoll  

Godkändes 

 

6. Rapporter  
 

6:1 Ekonomi 

Gunilla Arvidsson redovisade ekonomin, enligt bilaga.  

Det har kommit in betydligt mer intäkter för kurser och dropindagar än tidigare. Resultatet för markan är inte 

rättvisande för det fick slängas en hel del efter sommaren och sedan gjordes det ett stort inköp i september.  

 

Diskussion om markan om huruvida alla betalar för den går med stor förlust. Påpekas att det varit 

sommarmånader och medlemmar då inte varit på klubben samt att det är många grupper som inte fikar. Efter 

covid fikar inte kurserna längre eftersom träningstiden har dragits ner. 

 

Klubben har fått elstöd utbetalad.  

 

6:2 Styrelsen 

Mattias Widenstjerna informerade om klubbhändelser sedan föregående medlemsmöte. 

• Klubben har hållit ett flertal tävlingar under året och samtliga har varit välbesökta och lyckade.  

• Mattias har arbetat med frågan om inomhushall men får inga besked från vare sig byggfirma 

eller kommunen.  
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• Klubben är nu föreningsberättigad förening i Malmö stad.  

• Glenn Andersson kommer hålla föredrag om resurskrävande hundar. 

• Mattias har varit på ordförandeträff och då togs det upp att det borde göras en skrivelse om vad 

distriktet och centrala borde arbeta med för frågor. Utbryter diskussion om vad distriktet 

egentligen gör och vad det är till för. Mattias föreslår att det ska upprättas en skrivelse som man 

kan få med alla skåneklubbar på och som ska tala om för distriktet vad de ska göra  

 

6:3 HUG 

Mattias Widenstjerna redogör för vad HUG gör och har gjort  

• Kurserna är efter covid 5 tillfällen istället för 7 och 2 h istället för 3 h men instruktörerna har fått 

behålla sina arvoden. Vidare är det sagt att det ska vara 6 deltagare per kurs. Malmö har en bra 

ersättning till sina instruktörer 

• Styrelsen har väckt frågan om instruktörsarvoden för att se om det kan hjälpa HUG att få fler 

instruktörer. De håller på att diskutera frågan. 

• Diskussion om det är för svårt att bli instruktör.  

• HUG arbetar ständigt med att får in fler nya instruktörer.  

• HUG gör vad de kan för att hålla kurser. Det är dock färre instruktörer som håller kurser.  

• HUG vill köpa in ny teknisk utrustning.  

 

6:4 TK 

Tina Olsson redogör för vad TK gör och har gjort.  

• Det finns 12 träningsgrupper p å klubben vilket är ca 100 ekipage.  

• Klubben har haft representanter på de stora mästerskapen och klubben har haft framgång på 

både SM, VM och schäferVM.  

• Specialsök får inte tränas i  

• Apelltävling och lydnadstävling den 5/11, (start och lydnad) IGP 12/11 Åtta tävlingar har hållits – 

lydnad, sök, spår, IGP, och skydd. Antalet tävlande ar minskat och det verkar vara en generell 

tendens om råder i fler klubbar 

• TK har lagt in önskemål om nästa års tävlingar till distriktet men besked i den delen har inte 

kommit än.  

 

6:5 Agility 

Lis-Lotte Andersson redogör för agility  

• Agility har startat upp en ny träningsgrupp i agility. Kursen startade precis.  
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6.6 Rally  

Rallygruppen redogjorde för vad rally gör och har gjort 

• Det finns två träningsgrupper i rally. 

• Båda två har åtta ekipage vardera.  

• Det tävlas mycket bland alla deltagare och det går bra för deltagarna.  

• Rally funderar på att hålla tävling. 

 

6.7 Specialsök 

Specialsöksgruppen redogjorde för vad specialsök gör och har gjort 

• Gruppen tränar två gånger i veckan.  

• Gruppen har varit hos Celines hundaktivering och utbildat sig,  

o Skånedistriktets specialsöksgrupp har möte i Helsingborg till helgen och det kommer att delta 

två från Malmö  

• Den 29 oktober har gruppen ett inofficiellt prov med 19 anmälda.  

• Gruppen kommer hålla i julmarknaden.  

 

6.8 Markan/Kansli 

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angående markan 

• Han undersöker om klubben kan få en ny sponsrad kaffekokare. 

• Helen Rönnblom är tillsammans med Tina Ohlsson är nu markansvarig.  

• Klubben har tecknat ett 6 månaders fast elavtal så elkostnaderna är säkrade över vintern. 

Kostnaden motsvarar vad klubben betalade före det att elkostnaderna skenade.  

• Lampan på appellplan ska fixas men elektrikerna har mycket att göra.  

 

6.9 Markfrågan  

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angående markfrågan  

• Lars Jonson håller i markfrågan.  

• Mattias har också försökt att ordna mark.  

 

6:10 Info/PR och Hemsida  

Mattias Widenstjerna redogör för att följande angåendeinfo/pr och hemsida 

• Inget att anföra  

 

7. Beslutsfrågor  
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Katrin Faxby har ansökt om championatsring. Styrelsen har godkänt att hon får det men medlemsmötet måste 

rösta för det. Medlemsmötet röstar för att Katrin Faxby ska få en championatsring.  

 

8. Skrivelser  
Inga 

 

9. Övriga frågor 

Kommunen har åtgärdat björnlokan som spred sig längre ner på apellplan.  

 

10. Nästa möte är årsmöte den 10 februari 2024 kl.10:00  

 

11. Mötet avslutas 
 

 

 

 

…………………………….   ……………………………. 

Mattas Widenstjerna, Ordförande  Cecilia Uddman, Sekreterare 

 

 

…………………………….   ……………………………. 

Lis.Lotte Andersson, justeringsman   Estelle Palmquist, justeringsman  

 

	


